
Bestyrelsesmøde i Ormslev Borgerforening, august 2015 
 
Tilstedeværende: 

• Frank 
• Susanne  
• Finn 
• Louise 

 
Referat 
 

• Godkendelse af sidste referat  
• Siden sidst – Borgerforeningen 

o Vi er i ved at få FO til at overtage administrationen af 
oplysningsforbundets økonomi. Vi skal have Christian på banen.  

• Økonomi – ej behandlet 
• Hjemmesiden: . Line tager fat i Morten… 

o Siden skal være mere læsevenlig, der er for meget tekst og for få 
billeder 

• Aktiviteter:  
o Besøg hos Rideskolen – fastsat til 5.9 kl. 14.00, Susanne udsender 

info 
o Sommerfest – flyttes til Susanne og Jes terrasse, hvis tilmeldingen er 

for pober. 
o Guided tur i Svend Åges skov – Frank arrangerer 
o Jørgen Pontoppidan, foredrag d. 22. oktober i forlængelse af 

fællesspisning 
• Udvalgene   

o Frank - om gennemgang fra Grusgraven til Storskovvej 
! Åben for gennemgang må gå og cykle. Helt almindelige regler 

for passage på offentlige stier. Frank forfatter et brev til 
kommunen.  

• Borgerhuset 
o Gulvet – Vi får en til at se på gulvets stand…  
o Nye borde –Louise taler med Thomas 

• Nye tiltag  
o Friluftsmad –Ouafa kan gå i gang, men hvor skal det finde sted? 

• Fællesråd, kommunen o.l. 
o Invitationer 

! Høring om planstrategi – 2030 og 2050 – Susanne udsender 
invitation, 1.9 fra 19-20 på Remisen på Godsbanegården 

! Møde om anlægsprogram for trafikal infrastruktur: 1.10 kl. 15-
17.00. Forslag til små trafikale anlægsprojekter modtages 
gerne, Vi skriver om anlæg af cykelsti til Kolt.  

• Evt.	


